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خبر

دادستان کل کشور گفت: متأسفانه نرخ طلاق در کشور ما 
عدد قابل توجهی است و این عدد در شأن یک جامعه 

اسلامی نیست.
حجت الاسلام محمدجعفر منتظری دادستان کل کشور در 
حاشیه بازدید از دادسرا و اداره ثبت اسناد شهر ری در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: متأسفانه نرخ طلاق در کشور ما عدد 
قابل توجهی است و این عدد در شأن یک جامعه اسلامی 
نیست باید در دستگاه قضائی تلاش کنیم تا این موضوع 

را به حداقل برسانیم.
وی افزود: یکی از مشکلات اساسی ما در مجموعه های قوه 
قضائیه وقت گذاشتن های بسیار و به اصطلاح اطاله وقت 
است که این امر با ارتباطات الکترونیک به حداقل می رسد 

ما با استفاده از گسترش سامانه های الکترونیکی می توانیم 
بخشی از مشکلات را برطرف کنیم.

منتظری گفت: کلانتری ها موظف هستند شکایات مردم 
را تحویل بگیرند و به هیچ وجه اجازه ندارند از گرفتن 
بروید دستور  باید  زنند و بگویند  باز  شکایت مردم سر 

قضائی بگیرید.
وی تصریح کرد: بر اساس قانون مردم می توانند در دادسرا، 
کلانتری ها و دفاتر قضائی ثبت شکایت کنند و هر سه 

بخش مکلفند که شکایت را تحویل بگیرند.
به  را  کوچک  اختلافات  خواهشمندیم  گفت:  منتظری 
دادسراها انتقال ندهید و موضوع را در همان کلانتری و 

شوراهای حل اختلاف حل و فصل کنید.

یکی از نیرو های پلیس به دلیل بی احترامی به یک سالمند 
در صف تزریق واکسن توسط پلیس تهران بازخواست شد، 
چند روز قبل فیلمی در فضای مجازی منتشر شد که یکی 
از پرسنل پلیس در صف انتشار واکسیناسیون کرونا با یکی 

از سالمندان برخورد نامناسبی داشت.
سردار رحیمی رئیس پلیس تهران روز گذشته در حاشیه 
طرح ظفر اعلام کرد که این فرد شناسایی و دستگیر شده 

است و با وی برخورد قانونی می شود.
در  بزرگ  تهران  انتظامی  فرمانده  رحیمی  حسین  سردار 
خصوص این ماجرا گفت: فرد اهانت کننده را احضار کرده و 

در حال حاضر مراحل قانونی در این رابطه صورت گرفته است.
سردار رحیمی با بیان عذرخواهی از شهروندان، تصریح کرد: 
اگر در این رابطه به فرد یا افرادی، جسارت شد به عنوان 
عذرخواهی  شهروندان  همه  از  پایتخت  پلیس  رئیس 

می کنم.
وی افزود: پلیس بار ها طرح های نظارتی خود در خصوص 
ملی  ستاد  مصوب  بهداشتی  های  دستورالعمل  اجرای 
مقابله با کرونا را به محله اجرا گذاشته و این مورد نیز به 
دلیل اجرای نظم در صفوف تزریق واکسن کرونا به صورت 

ناخواسته و غیر عمد به وقوع پیوست.

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: در جلسه 
بسیار  تصمیمات  بیمه سلامت  شورایعالی  مهم  بسیار 
مهمی گرفته شد و یکی از مصوبات این بود که با توجه به 
وجود بانک شیرمادر در ۱۱ بیمارستان کشور و توسعه آن در 
آینده در سایر بیمارستانها، مقرر شد بیمه ها این خدمات را 

برای نوزادان نارس تقبل کنند.
سعید نمکی در حاشیه جلسه شورای عالی بیمه سلامت 
که در ستاد وزارت بهداشت برگزار شد، اظهار داشت: نوزادان 
نارس که در بخش های NICU بیمارستانها نگه داری می 
شوند، آنهایی که از شیر مادر تغذیه نمی شوند و از شیر 
خشک یا سایر شیرها استفاده می کنند و درصد قابل 
توجهی از آنها دچار گرفتاری های شدید روده ای می شوند 
و حتی جان خود را از دست می دهند، قرار شد از خدمات 
بانک شیرمادر و افرادی که شیر خود را به صورت رایگان 
هدیه می کنند استفاده کنند و هزینه آنها از سوی بیمه ها 

پرداخت شود و فشاری بر جیب مردم وارد نشود. 
وی افزود: فرانشیز خدمات تشخیص زودرس سرطان را در 
بیمه تامین اجتماعی و بیمه سلامت مصوب کردیم که 

رایگان شود و اگر از مسیر نظام ارجاع باشد، بتوانیم همه 
هزینه ها را پوشش دهیم. در مورد خدمات توانبخشی به 
عنوان خدماتی که تا کنون تحت پوشش بیمه ها نبود، مقرر 
شد که در بیمه سلامت و همچنین بیمه نیروهای مسلح، 

تحت پوشش بیمه قرار گیرد. 
تشخیص  برای   NIPT تست  شد:  یادآور  بهداشت  وزیر 
ناهنجاری های جنینی تحت پوشش بیمه ها قرار گرفت. 
حدود سه هزار مرگ و میر به دلیل انجام نشدن این تست 
پرریسک و سقط جنین در سال داریم که انجام این تست 
مرگ و میرها را کاهش دهد و در راستای افزایش جمعیت و 
نگه داشتن صحیح جنین در طول دوران بارداری، کمک کند. 
نمکی خاطرنشان کرد: بستری موقت و بحث آن در اورژانس 
ها مطرح بود تا بحال افرادی که در اورژانس ها، بستری 
موقت می شدند، حدود ۷۰ درصد از هزینه های آنها را 
بیمه ها و ۳۰ درصد را بیماران پرداخت می کردند که امروز 
مصوب شد پرداخت از جیب بیماران از ۳۰ درصد در همه 

اورژانس ها به ۱۰ درصد تنزل پیدا کند. 
جلسه  در  ناباروری  و  نازایی  خدمات  کرد:  تاکید  وی 

امروز)یکشنبه( مورد بحث و بررسی قرار گرفت که مقرر شد 
از طریق بیمه ها کل این خدمات به شکل رایگان انجام شود 

و پرداخت آن را بیمه ها تقبل کردند. 
وزیر بهداشت افزود: برای حمایت از جامعه شریف پرستاری، 
آیین نامه مربوط به تعرفه خدمات پرستاری که ۱۴ سال بر 
زمین مانده بود و در طول چندماه گذشته، کار کارشناسی 
دقیقی در مورد آن انجام شده بود، به تصویب شورای عالی 
بیمه سلامت رسید و تعرفه تمامی خدمات پرستاری در 
طول این مدت با کار دقیق کارشناسی، مشخص شد و با 
تصویب شورای عالی بیمه سلامت برای تایید در هیات 
وزیران، به دولت ارسال شد که نشانی از پاسداری و قدردانی 
از خدمات پرستاران عزیزی است که قطعا نمی شود با هیچ 
عامل و انگیزه مالی، خدمات، زحمات و حماسه های آنها 

را جبران کرد. 
نمکی گفت: امیدواریم که به عنوان انسان قدرشناسی از 
دولت و کارگزاران نظام و همانگونه که مقام معظم رهبری 
نیز دستور فرموده بودند که این بحث را به سرانجام برسانیم، 

توانسته باشیم انجام وظیفه کنیم.

وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد: با 
از هموطنان مبتلا به کووید۱۹ در  فوت ۱۳۴ تَن دیگر 
شبانه روز گذشته، تعداد جانباختگان این بیماری در ایران 

به ۸۳ هزار و ۸۴۵ نفر رسید.
تا کنون ۴ میلیون و ۴۲۰ هزار و ۲۴۳ نفر دُز اول واکسن 
کرونا و یک میلیون و ۲۸۸ هزار و ۷۷۷ نفر نیز دُز دوم 
را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده در 

کشور به ۵ میلیون و ۷۰۹ هزار و ۲۰ دُز رسید.

قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  گذشته   روز  شبانه  در 
تشخیصی، ۹ هزار و ۷۵۸ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
در کشور شناسایی شد که هزار و ۹۳ نفر از آنها بستری 

شدند.
مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به سه میلیون و ۱۶۷ 
هزار و ۷۴۱ نفر رسید، در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۳۴ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 

باختگان این بیماری به ۸۳ هزار و ۸۴۵ نفر رسید.

تا کنون دو میلیون ۸۳۵ هزار و ۶۳۳ نفر از بیماران، بهبود 
یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند، سه هزار و ۱۹۰ 
نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت 

های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند.
تا کنون ۲۳ میلیون و ۳۰۸ هزار و ۹۲۶ آزمایش تشخیص 
کووید۱۹ در کشور انجام شده است، در حال حاضر ۳۲ 
وضعیت  در  شهر   ۱۷۴ قرمز،  وضعیت  در  کشور  شهر 

نارنجی، ۲۴۲ شهر در وضعیت زرد قرار دارند.

»دادستان کل کشور« بیان کرد:

متأسفانه نرخ طلاق در کشور ما عدد قابل توجهی است

رئیس پلیس تهران عذرخواهی کرد؛

انتشار فیلم در فضای مجازی کار دست پلیس داد

وزیر بهداشت مصوبات جدید شورای عالی بیمه سلامت را تشریح کرد

تعداد بهبودیافتگان کرونا به دو میلیون ۸۳۵ هزار و ۶۳۳ تن رسید

حقوقی و قضایی

حوادث و انتظامی

بهداشت و سلامت

بهشتی ماندگار است مادامی که 
بهشتیان در صحنه باشند 

نوجوان  نهال  که  زمانی  در 
حوادث  تندباد  در  انقلاب 
توسط بادهای مخالف، دچار 
تکانه های سخت شده بود، 
مردی از تبار یاران »بهشتی« 
امام، پای در عرصه گذاشت 
قوه  ریاست  جایگاه  در  و 
قضائیه با آن هیبت و غیرت 
دشمن شکن و عمل انقلابی اش، دوزخیانی که آمده بودند 
تا جهنم را برای ملت ایران و انقلاب نوپایش برپا کنند به 
اسفل درکات جهنم رهنمون کرد و نگذاشت تا تیر کید و 
کین این حرامیان بر دل این ملت و انقلاب آسمانی شان 
بنشیند. مردی که برای دشمنان از هلاهل تلخ تر و برای 
دوستان از عسل شیرین تر بود و تمام هم و غمش این 
بود که مردمان این دیار به رهیافتی از افق های بلندی که 
او از عزت و کرامت برای آن ها در  نظر داشت برسند و بر 
جایگاهی تکیه زنند که رویای او و حق ملت ایران است. اما 
به هر روی در دیاری که همیشه مورد طمع و دست درازی 
و تجاوز اهریمن تاریکی بوده و هست، شاخه نوری چنین 
تابان بر نهال تازه رسته انقلاب در باغ ایران، تحمل نمی شود 
و اربابان شرارت و نفرت، عمله های تاریکی را روان کردند تا 
این شاخه نور بشکنند تا شاید کمی از نورانیت خیره کننده 
نهال انقلاب خمینی کبیر و ملت حسینی اش بکاهند. 7 
تیر 1360 شاخه شاخص نهال نورانی انقلاب شکست و افتاد 
در کنار 72 گل پر پر شده دیگری که به تیر نفرت عفریت 
سیاهی گرفتار شده بودند. عفریتی که بهار را برای این باغ 
نمی خواست و خواب زمستان برای این باغ دیده بود. ولی 
از بین برد  آن ها نمی دانستند »بهشتی« را نمی توان  
وقتی عطر او در این باغ پیچیده و ملتی برای درخت شدن 
نهال انقلابشان آرزوها در دل پرورانده اند. اسطوره بهشتی 
ماندگار شد و از قبل تلالو وی امروز بهشتیان بسیاری ثمره 
درخت انقلاب شدند که یکی آیت الله رئیسی است. سید 
صالحی دیگر  که نه به شیفتگی قدرت که به عشق خدمت 
آمده است و در هر جا پای گذاشت بهشتی برای صالحین 
و جهنمی برای مفسدین برپا کرده است. مردی همچون 
سیدمحمد بهشتی از تبار رسول الله و برخواسته از قبیله 
سلمان که آمده تا ملت حسین »راست قامتان جاوید تاریخ« 
باشند. حرف از این سید صالح عزیز که شد یادم آمد دلم 
کمی شور می زند برای صندلی خالی او در قوه قضائیه بعد 
از اینکه ملت او را در انتخاباتی پر شور بر دست گرفتند تا 
سکان هدایت دولت را برعهده داشته باشد. صندلی  ای که 
در زمان جلوس او »بهشتی« را به یاد ملت می انداخت با 
آن شجاعت و هیبت و صلابتی که در  مقابله با جنود فسق 
و فساد به خرج داد. دلمان شور می زند نکند این صندلی 
به کمتر از  بهشتی ای دیگر قناعت کند. دلمان شور می زند 
نکند حال که دلمان قرص شده از کارآمدی دولت با وجود 
این سید صالح بر مسند امور ، آن سو در قوه قضائیه آن 
کارآمدی سابق را نبینیم. خلاصه حال دلمان خوب نیست 
اگر راه بهشتی در قوه قضائیه با آن جدیت و قدرت زمان 
روز عروج سیدمحمد  امروز که  نرود و  سید صالح پیش 
بهشتی است دلمان بیشتر می خواهد یاد او و راه و مشی 
بهشتی او بیش از پیش در قوه قضائیه و در همه ارکان 
مدیریتی کشور دنبال شود چرا که او فقط »بهشتی« نبود 

بلکه به قول حضرت روح الله، یک ملت بود.

سرمقاله 

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید احمد احمدی  را گرامی می دارد

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »زرین رئیسی«جامعه
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

هفته ای که گذشت، حاوی دو خبر بسیار ناگوار بود و حسابی 
کامِ مان را تلخ کرد، در ابتدا در اثر واژگونی اتوبوسِ حامل 
خبرنگاران حوزه محیط زیست در شمال غرب ایران، متاسفانه 
در حادثه ای جانکاه، دو تن از خبرنگاران کشته و چندین تن 
مصدوم شدند، سپس یک روز بعد هم یک دستگاه اتوبوس 
حامل ۳۹ سرنشین از جمله ده ها سرباز معلم که از استان 
سیستان و بلوچستان راهی شیراز بود، در مقابل یک پمپ 
بنزین در دهشیر دچار نقص فنی در ترمز شد و با یک تریلی 

در لاین مقابل برخورد کرد و حادثه شوم دوم را رقم زد.
اما در این روزهای وانفسایی که هر لحظه اخبارِ ناگوار از 
دست دادن هموطنانِ ما مخابره می شود، دو مقام مسئول 
کشور هم شدیدا خبرساز شدند، البته با کمی تامل در عمق 
رفتار این دو مقام رسمی کشور و علت یابی این حجم از کج 
فهمی، بارِ تلخی، غم از دست دادن هم وطنانمان را سنگین تر 

می کند.
در ابتدا جناب کیانوش جهانپور، مسئول روابط عمومی 
وزارت بهداشت و سخنگوی سازمان غذا و دارو در رشته 
توئیتی، منتقدان سیاست های این وزارتخانه در زمینه قیمت 
بالای واکسن داخلی کرونا را »پفیوز« خوانده بود که این 
ادبیات سخیفِ سخنگوی سازمان غذا و دارو، با واکنش  های 

گسترده ای هم در شبکه های اجتماعی روبه رو شد.

اما بعد از جناب جهانپور، طرز نشستن عجیب رئیس سازمان 
محیط زیست، جناب عیسی کلانتری هم در مقابل بانوان 
خبرنگاری که در غم از دست دادن همکارانشان بودند که 
با اشک و آه، دردِ دل را پیشِ جناب معاون رئیس جمهور 
باز کرده  بودند در شرایطی که خودشان نیز از حادثه دیدگان 
واژگونی همان اتوبوس مستعمل محسوب می شدند، با 

انتقادهای شدید در رسانه های اجتماعی رو به رو شد.
نابخردانه ی  رفتار های  درخصوص  نمی توان  چندان  البته 
این مقام عالی رتبه کشور سخن گفت، زیرا هرچه بگوییم، 
بیشتر به خودمان توهین کرده ایم که به کجا رسیدیم که 
چنین افرادی در مقام مسئول بر مسند پست هایی عالی رتبه 
قرار گرفته اند و روی شایسته سالاری در کشورمان را سفید 

کرده اند، بالاخره از ماست که برماست!
درخصوص آقای کیانوش جهانپور، ایشان همانند نامش، 
بسیار علاقه دارد تا کاراکتر کیانوشِ را در مجموعه برره ایفا 
کند و مدت ها است از ادبیاتی استفاده می کند که گویی 
هیچکس جز جنابشان و آقای وزیر محترم بهداشت درک و 
فهمی در هیچ موضوعی ندارد، متاسفانه سیستم عقل کلی، 
بند بند وجودش را فرا گرفته است و این اولین بار هم نبود 
که چنین واکنش های سخیفی را در برابر منتقدانش، از خود 

به نمایش می گذارد.
جهانپور در شرایطی از لفظِ »پفیوز« استفاده کرد که این 
لغت در »بیکارگی« و »سست عنصری« معنا می شود، اما 
پرسش اینجاست که مردمی که ناخواسته بر اثر بی کفایتی 
اسیر  بددهن،  پُرمدعای  آقایان  همین  سوءمدیریت  و 
پاندمی وحشتناک کرونا شدن و جان و مالشان بر اثر 
نالایقی امثال اینها به خطر افتاده است، بی کاره هستند، 
یا مسئولانی که نزدیک به دوسال است تنها موج سواری 
کردند و نه در مهار کرونا موفق ظاهر شدند و نه در تهیه 

واکسن توفیقی بدست آوردند؟
کشور ایران حدود ۸۳ میلیون نفر جمعیت دارد و برای 
واکسیناسیون جمعیت کل کشور چیزی نزدیک به ۱۶۰ 
میلیون دُز واکسن نیاز است، این در حالی است که تاکنون 
مجموع واکسن های تزریق شده در دز اول و دوم، تنها به 
بیش از ۵ میلیون دُز رسیده است، حالا با منطقِ بی منطقی 
خودتان این آمارِ فاجعه، نیاز به بوق کرنا دارد یا عملکردتان به 
حدی قابل دفاع بوده است که در برابر هرگونه انتقادی، خود 

را محق توهین و ناسزا به مردم می دانید؟
اما درمورد جناب کلانتری همین بس که ایشان هنوز طرز 
نشستنش را هم فرا نگرفته است، بعد ما انتظارِ نجات محیط 
زیست مان را از ایشان داریم؟ به جای دلداری و عذرخواهی، 
جوری در مقابل خبرنگار مصدوم نشسته است که انگار از 
او طلبِ ارث پدری اش را دارد و در مقابل نوکر خانه زادش 

نشسته است.
ناگفته نماند که پس از تمام این حواشی، جناب وزیر 
بهداشت از همکارِ مودبِ خود دفاع کرده و ضمن حمایت 
از وی، ناسزا گویی های او را ناشی از فشارِ کاری شان خوانده 
و رئیس سازمان محیط زیست هم بدون اینکه بخندد، گفته 
است مگر چه کردم که عذرخواهی کنم، من همیشه این طور 

می نشینم و حرف هایی که می زنید اراجیف است!
بهرحال عذرخواهی فرهنگی گم شده در شیوه مدیریتی اغلب 
مسئولان کشور است، اما به جای آن فرهنگ بی چشم و 
رویی و حق به جانبی، به شکل عجیبی در رفتار و کردار 

مدیرانِ ما رخنه کرده است.
البته در دنیای موازی در کشور ژاپن، سخنگوی بددهن در 
کسری از ثانیه استعفا داده بود یا در بدترین حالت اخراجش 
کرده بودند و مسبب حادثه اتوبوس خبرنگاران، صدبار تا به 

حال هاراگیری کرده بود!

بر اساس اعلام وزارت صنعت، معدن و تجارت در ۲ ماهه 
نخست امسال، بیش از ۵۹۵ میلیارد و ۱۰۰ میلیون تومان 

تسهیلات به واحدهای صادراتی پرداخت شده است.
در این بازه زمانی ۲  ماهه همچنین ۲۶ واحد صادراتی برای 
دریافت ۶۴۸ میلیارد و ۹۰۰ میلیون تومان تسهیلات به 

بانک های عامل معرفی شده اند.

اردیبهشت  پایان  تا  خردادماه ۱۳۹۹  ابتدای  از  همچنین 
امسال بیش از یک هزار و ۸۴۸ میلیارد تومان تسهیلات به 

۱۱۷ واحد صادراتی اعطاء شده است.
دریافت  برای  صادراتی  واحد   ۳۵۲ زمانی،  بازه  این  در 
تسهیلات ثبت نام کردند که از این تعداد ۱۸۸ فقره معرفی 
به بانک برای دریافت بیش از سه هزار و ۴۱۶ میلیارد تومان 

تسهیلات انجام شده است.
کمک به مثبت شدن تراز تجاری کشور به موازات توسعه 
صادرات، یکی از راهبردهای اصلی وزارت صنعت به شمار 
می آید. در این راستا سیاست های تجاری سال ۱۴۰۰ مبتنی 
بر توسعه تولید، اشتغال و توسعه صادرات غیرنفتی و در 

نهایت ورود به بازارهای جدید خواهد بود.

رئیس سازمان هدفمندسازی یارانه ها نیز چندی پیش 
فرایند ثبت نام جاماندگان یا درخواست کنندگان جدید برای 

دریافت یارانه ها را تشریح کرد.
امید حاجت گفت: امسال منابع ما برای پرداخت یارانه 
۳۵ درصد رشد کرده است. سال گذشته منابع ما ۲۵۰هزار 
میلیارد تومان بود که امسال به ۳۰۰ هزار میلیارد تومان 

رسیده است.

ثبت نام  آئین نامه  که  است  هفته ای  یک  افزود:  او 
یارانه گیران جدید توسط دولت ابلاغ شده است. حاجت 
یارانه ها  سازی  هدفمند  سازمان  امسال  منابع  گفت: 
تقریبا مانند سال گذشته است و ما باید برای پرداخت 
یارانه به یارانه بگیران جدید با مصلحت سنجی و همچنین 

اولویت بندی اقدام کنیم.
رئیس سازمان هدفمندسازی یارانه ها گفت: وظیفه ما در 

ثبت نام های جدید تحویل گرفتن لیست نهایی از وزارت 
رفاه است و بعد از طی شدن مراحلی نظیر آزمون وسع و 
صحت سنجی ها، ملزوم به پرداخت یارانه به لفراد جدید 

هستیم.
ثبت نام  برای  زمانی  موعد  نزدیک ترین  کرد:  بیان  او 
یارانه بگیران جدید یک یا دو ماه آینده )تیر و مرداد ۱۴۰۰( 

است.

رئیس روابط عمومی وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات 
به طرح صیانت از حقوق کاربران در فضای مجازی واکنش 
نشان داد و گفت: عده ای در عمل به دنبال انحلال وزارت 
ارتباطات هستند. »سید جمال هادیان زواره« در واکنش 
و  در فضای مجازی  کاربران  از حقوق  به طرح »صیانت 
ساماندهی پیام رسان های اجتماعی« که قرار است در صحن 

علنی مجلس مورد بررسی قرار بگیرد در توئیتر خود نوشت: 
»در ظاهر، طرح قانون حمایت از حقوق کاربران و خدمات 
تحدید  در عمل،  اما  است،  کاربردی فضای مجازی  پایه 
اختیارات رئیس جمهوری و انحلال وزارت ارتباطات است.«

وی به نمایندگان مجلس توصیه کرد: »دست کم تا استقرار 
دولت جدید صبور باشیم.«

از ماست که بر ماست؛

پیدا کنید »پُفیوز« را!

اعطای ۵۹۵ میلیارد تومان تسهیلات به ۴۳ واحد صادراتی

تازه ترین اظهارات رییس سازمان هدفمندی یارانه ها درباره ثبت نام جاماندگان یارانه

»رئیس روابط عمومی وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات« بیان کرد:

عده ای به دنبال انحلال وزارت ارتباطات هستند

دیدگاه

جامعه

»مدیر کنترل تولید شرکت ملی صنایع 
پتروشیمی« خبر داد:

افزایش 7 درصدی تولیدمحصولات 
پتروشیمی در بهار 1400

مدیر کنترل تولید شرکت ملی صنایع پتروشیمی گفت: تولید 
مجتمع های پتروشیمی در سه ماه نخست امسال با افزایش 
هفت درصدی نسبت به دوره مشابه پارسال به ۱۶.۳ میلیون 

تن رسید.
»سیدجلال میرهاشمی« اعلام کرد: با اقدام های انجام شده 
و تأمین پایدار خوراک در سال ۱۴۰۰ تولید انواع محصول 
در مجتمع های پتروشیمی افزایش یافته و ضمن تأمین 
حداکثری بازارهای داخلی، برنامه صادرات نیز محقق شده 

است.
ایران از صنایع  با تأکید بر اینکه صنعت پتروشیمی  وی 
مادر و از مهم ترین ارکان توسعه و موتور محرک بخش های 
گوناگون اقتصاد کشور است، گفت: رویکرد شرکت ملی صنایع 
پتروشیمی تکمیل زنجیره تولید، ایجاد تنوع در محصولات، 
تأمین خوراک صنایع داخلی و ارتقای ارزش سبد محصولات 

تولیدی در این صنعت است.
مدیر کنترل تولید شرکت ملی صنایع پتروشیمی با بیان 
اینکه بر اساس برنامه ریزی های انجام شده، رشد و جهش 
تولید صنعت پتروشیمی ایران هدف گذاری شده است، گفت: 
تمامی شرایط و زیرساخت ها برای تحقق جهش تولید در 
صنعت پتروشیمی ایران فراهم شده است و افزون  بر راه اندازی 
و بهره برداری طرح های جدید، با اقدام های انجام شده، امسال 
نیز از ظرفیت های خالی تولید بعضی مجتمع های موجود 

استفاده می شود.

با اعلام »انجمن جهانی فولاد«؛

ایران همچنان در میان 10
 فولادساز برتر جهان

انجمن جهانی فولاد از تداوم حضور ایران در بین ۱۰ کشور 
تولیدکننده برتر فولاد جهان در پنج ماهه نخست سال جاری 

میلادی )۱۲ دی ماه ۹۹ تا ۱۰ خرداد ۱۴۰۰( خبر داد.
انجمن جهانی فولاد، در تازه ترین گزارش خود، اسامی برترین 
کشورهای فولادساز جهان و میزان تولید محصول آنها در پنج 

نخست سال جاری میلادی را منتشر کرد.
ایران در مدت مورد اشاره با تولید ۱۲ میلیون و ۵۰۰ هزار تن 
فولاد خام توانست همچنان در رتبه دهم جهان بایستد و 

جایگاه خود را در میان برترین فولادسازان جهان حفظ کند.
این میزان تولید حاکی از رشد ۹.۲ درصدی تولید فولاد خام 

ایران نسبت به مدت مشابه سال گذشته میلادی است.
این در حالی است که مجموع تولید ۶۴ فولادساز جهان در 
پنج ماه نخست سال ۲۰۲۱ میلادی به ۸۳۷ میلیون و ۵۰۰ 
هزار تن رسید که افزایش ۱۴.۵ درصدی نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته نشان می دهد.
برپایه این گزارش، میزان تولید فولاد ایران طی ماه می ۲۰۲۱ 
میلادی )۱۱ اردیبهشت تا ۱۰ خرداد( شاهد رشد ۷.۷ درصدی 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته بود و ۲ میلیون و ۶۰۰هزار 
تن به ثبت رسید. میزان تولید جهانی فولاد در این دوره یک 
ماهه نیز ۱۷۴ میلیون و  ۴۰۰هزار تن اعلام شد که حاکی 

از رشد ۱۶.۵ درصدی نسبت به ماه مه ۲۰۲۰ میلادی است.

اقتصاد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه
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استان ها 
جابجایی بیش از ۲ میلیون تن کالا در البرز

مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز گفت: بیشترین کالای جابجایی از مبدا 
استان البرز شامل  انواع سیمان مواد غذایی محصولات کشاورزی و کالاهای فلزی بوده که این 
کالاها طی ۱۸۳ هزار سفر از مبدا استان البرز جابجا شده است، طی سه  ماه نخست سال جاری 

بیش از دو میلیون و ۱۰۲  هزار تن کالا از مبدا استان البرز به سراسر کشور جابجاشده است.

مدیر ندامتگاه قزلحصار کرج اعلام کرد که به مناسبت 
حکم  ندامتگاه  این  مددجو   ۴۶۶ قضاییه  قوه  هفته 

آزادی دریافت کردند.

اشکان کمالی اظهار داشت که این آزادی ها از بین 
از یک  یک هزار و 120 درخواست مددجویان  بیش 

صورت گرفته است.
وی اضافه کرد که با حضور معاونان دادستانی های  
استان تهران  در این ندامتگاه و بررسی پرونده های 
مربوطه ، با آزادی 466 مددجو با  استفاده از مرخصی 

پایان حبس موافقت شد.

در  زندانیان  غربالگری  و  پایش  کرد:  خاطرنشان  وی 
مددجویان  شامل  کیفری  جمعیت  کاهش  راستای 
با جرائم سبک و امثال آن می  فاقد ملاقات کننده 

شود.
کمالی افزود:  تلاش شده با دقت نظر تمام پرونده 
حبس  درکاهش  بتوانیم  تا  بررسی  مددجویان  های 

زدایی به بهترین نحو عمل کنیم.

»مدیر ندامتگاه قزلحصار کرج« خبر داد:

۴۶۶ مددجو ندامتگاه قزلحصار آزاد شدند

نتیجه  کرد:  اعلام  فردیس  فرماندار  اینانلو«،  »ابوالفضل 
انتخابات بر اساس صورت جلسات به درستی اعلام شده 
برخی  تخلف  مستندات  و  گزارش  مورد   ۶۵ اما  است؛ 
کاندیداهای شورای اسلامی شهر فردیس به هیات نظارت 
ارسال شده که در صورت تایید هیات نظارت استان، احتمال 

تغییر نتیجه انتخابات وجود دارد.
فرماندار فردیس در گفت وگویی اختصاصی با خبرنگار روزنامه 
دنیای هوادار، در خصوص شکایات و مستندات تخلفات 
کاندیداهای شورای اسلامی شهر فردیس در انتخابات ۲۸ 
خردادماه، اظهار کرد: کاندیداهای شورای اسلامی شهر دو 
روز برای ارائه اعتراض به هیات اجرایی انتخابات فرصت 
داشتند که در این مدت، مجموع حدود ۶۵ مورد شکایت 
و مستندات مختلف در خصوص تخلفات خرید و فروش 

آرا به هیات اجرایی انتخابات شهرستان فردیس ارائه شد.
وی افزود: هیات اجرایی انتخابات شهرستان فردیس طی 
دو نشست مختلف، اعتراضات، مستندات و گزارشات رسیده 
از تخلفات انتخاباتی و خرید و فروش رای را بررسی کرد 
و مستندات موجود به هیات نظارت بر انتخابات شورای 
اسلامی شهر فردیس ارائه شد، که هر تصمیمی از سوی 

هیات نظارت گرفته شود، اجرایی خواهد شد.
این مقام مسئول یادآور شد: مستندات موجود در خصوص 
خرید و فروش آرا توسط هیات نظارت بر انتخابات شورای 
آن  اساس  بر  و  می شود  بررسی  فردیس  شهر  اسلامی 
می توانند ابطال آرای کاندیداهای متخلف را به هیات نظارت 
استان پیشنهاد دهند که در نهایت در صورت تائید هیات 
نظارت مرکزی برای ابطال یک یا چند شعبه اخذ رأی که 
در سرنوشت انتخابات مؤثر باشد، تصمیم گیری می شود، 
ابطال آرای یک کاندیدا در یک صندوق هم  توسط هیات 

نظارت استان تصمیم گیری می شود.
وی در پاسخ به این سوال که بر اساس مستندات موجود، 
گفت:  دارد؛  وجود  چندکاندیدا  آرای  باطل شدن  احتمال 

بررسی و تصمیم گیری در این خصوص بر عهده هیات 
نظارت بر انتخابات شورای اسلامی شهر فردیس است که 
باید تا زمان اعلام نظر هیات نظارت صبر کنیم، هیات 
نظارت بر انتخابات شورای اسلامی شهر فردیس به مدت 
۵ روز  فرصت رسیدگی به این امر را دارد و هیات نظارت 

استان نیز باید ظرف مدت  ۱۵ روز اعلام نظر کند. 
اینانلو در پایان خاطر نشان کرد: نتیجه انتخابات شورای 
اسلامی شهر فردیس  بر اساس صورت جلسات و آمار 
موجود در سامانه به درستی اعلام شده است،  اما اگر خرید 
و فروش آرا و تخلفات برخی کاندیداها ثابت شود، احتمال 
تغییر در نتیجه اعلام شده وجود دارد که تشخیص آن بر 

عهده هیات نظارت است.

حوادث ناشی از غرق شدگی که منجر به آسیب می شوند 
شایع بوده و سالیانه باعث مرگ و میر تعداد افراد زیادی در 
سراسر جهان می شود. غرق شدگی غیر عمدی، هفتمین 
علت منجر به مرگ در تمام گروه های سنی است، اما در 
کودکان اولین علت منجر به مرگ در گروه سنی 1 تا 14 
سال و پنجمین عامل منجر به مرگ در کودکان زیر یک 

سال می باشد.
شایع ترین محل آسیب در کودکان تشت و وان حمام 
است. بر اساس آمارهای موجود تعداد قابل توجهی از موارد 
غرق  شدگی در رودخانه ها و آب های کم عمق اتفاق می 
افتد. هم زمان با آغاز فصل گرما و شنا در دریاها، دریاچه ها 
به  به مردم نسبت  اطلاع رسانی  آموزش و  رودخانه ها،  و 
پیشگیری از غرق  شدن می تواند از بسیاری از آسیب ها و 

مرگ های ناشی از غرق شدگی پیشگیری کند.

توصیه های کلیدی برای پیشگیری از غرق  شدگی

آشنایی با فنون اولیه شنا، آشنایی با محدودیت ها و رعایت 
آنها از ابتدایی ترین الزامات قبل از شنا محسوب می شود.

به یاد داشته باشیم بیشترین غرق شدگی در رودخانه های 
کشور اتفاق افتاده است.

و  کودکان  مراقب  وان،  از  استفاده  حین  و  حمام  در   -
سالمندان باشید.

- به هیچ وجه تشت های آب و لگن ها و یا حوضچه های 
کوچک آب را در جایی که کودک خردسال وجود دارد، بدون 

توجه رها نکنید.
- اسباب بازی ها را درون استخر رها نکنید. این کار باعث 

جلب توجه کودکان می شود.
- توانایی خود در شنا کردن را بیش از حد در نظر نگیرید. 
یک سوم قربانیان غرق شدگی با مهارت شنا کردن به طور 

کامل آشنا بوده اند.
- بسیاری از رودخانه ها با وجود ظاهری آرام بسیار خطرناک 
و عمیق هستند، حتی در آب های کم عمق با جریان 

پرشتاب، احتمال غرق شدگی و مرگ وجود دارد.
- هرگز در محیط هایی که نجات غریق وجود ندارد، به تنهایی 

شنا نکنید.
- در آب و در موقع شنا از شوخی های خطرناک بپرهیزید.

- برای پیشگیری از شوک دمایی، قبل از شنا بررسی دمای 
آب ضروری است. هرگز در آب بسیار سرد شنا نکنید.

- پس از استفاده از داروهایی که باعث خواب آلودگی یا شل 
شدن عضلات می شوند از شنا کردن خودداری کنید.

- هرگز داخل آبی که از عمق آن اطلاع دقیقی ندارید شیرجه 
نزنید. شیرجه در آب های کم عمق خطر ضربه به سر و نیز 

شکستگی گردن را به دنبال دارد.
- در صورت مواجهه با یک غریق، اگر با فن نجات غریق 
یا  از چوب  با استفاده  آشنا نیستید، سعی کنید فقط 
طناب یا جلیقه نجات و یا تشکیل زنجیره انسانی به 

وی کمک کنید.
شماره اورژانس 115            شماره آتش نشانی 125

»فرماندار فردیس« در گفت وگو با »دنیای هوادار«:

هیات نظارت تائید کند؛ احتمال تغییر نتیجه انتخابات شورای فردیس وجود دارد

نه به غرق شدگی 
سلامت

گفت  وگو

70 بیمار کووید 1۹ به تخت های 
بستری البرز انتقال یافت

رییس دانشگاه علوم پزشکی البرز اعلام کرد که اکنون ۵۱۳ 
بیمار کووید ۱۹ در بیمارستان های استان بستری هستند که 

۷۰ نفر آنان طی ۲۴ ساعت گذشته پذیرش شدند.
دکتر محمد فتحی به خبرنگاران گفت: ۶ بیمار کووید ۱۹طی 
۲۴ ساعت گذشته در استان فوت کردند و شمار جانباختگان 

به چهار هزارو ۲۵۵ نفر رسید.
وی ادامه داد: ۴۷ هزار و ۳۴۹ بیمار کووید ۱۹ از ابتدای 
شیوع کرونا تاکنون در بیمارستان های البرز بستری شدند 

که ۴۲ هزار و ۵۷۶ بیمار آنان بهبود یافته اند.
همچنان توصیه کارشناسان بهداشت  و درمان استان البرز به 
مردم برای پیشگیری از شیو.ع کرونا رعایت فاصله اجتماعی 

، استفاده از ماسک و شستن دست ها است .
از مجموع هفت شهرستان البرز ۲ شهرستان در وضعیت 

زرد و پنج شهرستان در وضعیت نارنجی کرونایی قرار دارد.

»فرمانده انتظامی البرز« خبر داد:

۳10 تن شکر غیرقانونی در 
اشتهارد کشف شد

فرمانده انتظامی البرز از کشف ۳۱۰ تن شکر غیرقانونی و 
خارج از شبکه توزیع به ارزش ۳۷ میلیارد ریال در شهرستان 

اشتهارد خبر داد.
سردار عباسعلی محمدیان اظهار داشت که در اجرای طرح 
مبارزه با قاچاق کالا و در پی اطلاع از دپو و بسته بندی 
مقدار زیادی شکر خارج از شبکه در سطح شهرستان اشتهارد، 
بررسی موضوع به صورت ویژه در دستور کار ماموران پلیس 

امنیت عمومی این شهرستان قرار گرفت.
وی اضافه کرد:  ماموران پلیس امنیت عمومی با همکاری 
ماموران اداره تعزیرات حکومتی بعد از هماهنگی با مقام 
قضائی برای بررسی صحت و سقم موضوع به محل مورد 

نظر اعزام شدند.
محمدیان افزود: ماموران در بازرسی از ۲ انبار شناسایی شده، 
۳۱۰ هزار کیلوگرم شکر خارج از شبکه توزیع را کشف کردند.
فرمانده انتظامی استان البرز با بیان اینکه ارزش شکر های 
کشف را کارشناسان بیش از ۳۷ میلیارد ریال برآورد کرده 
اند، تصریح کرد: در این زمینه ۲ نفر دستگیر و تحویل مراجع 

ذی ربط شدند.
سردار محمدیان  خاطر نشان کرد: پلیس با هرگونه اقدامی 
که باعث شود اقتصاد کشور دچار اختلال شود برابر قانون با 

قاطعیت برخورد می کند.

اخبار استان

مریم آقانوری

  خبرنگار

البرز
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هنری
»لری کینگ« پس از مرگش جایزه »امی« گرفت

از شاخه های جوایز  یکی  در  آمریکایی  فقید  »لری کینگ« مجری 
تلویزیونی »امی« به عنوان برنده اعلام شد، در جریان چهل و هشتمین 
دوره از جوایز برنامه های در طول روز »امی«، »لری کینگ« مجری 

فقیدآمریکایی به عنوان یکی از برندگان این مراسم معرفی شد.

جهان سینما

کوئنتین تارانتینو: می خواهم 
کارگردانی را کنار بگذارم

کوئنتین تارانتینو کارگردان سرشناس سینما در مصاحبه ای 
با بیل مایر گفته است »می داند وقتی به اوج رسیدی تنها 
انتخاب تمام کردن است.« وی که برای معرفی رمان »روزی 
روزگاری در هالیوود« در برنامه شوی شبانه »بیل مایر« حضور 
یافته بود، تایید کرد که قصد دارد پس از ساختن فیلم دهمش 

بازنشسته شود.

امسال به شکل فیزیکی هیچکس در »بازار 
جشنواره کن« از سوی »بنیاد سینمایی 

فارابی« حضور نخواهد داشت
بنا به جدید وزارت امور خارجه فرانسه اتباع کشورهایی که 
در لیست نارنجی سفر به فرانسه قرار دارند و ایران نیز یکی 
از آنهاست، می توانند به این کشور سفر کنند، رائد فریدزاده 
معاون امور بین الملل بنیاد سینمایی فارابی بیان کرد که با 
وجود تغییرات در شرایط سفر به فرانسه، سینمای ایران به 
شکل فیزیکی در بخش بازار جشنواره کن امسال حضور نخواهد 

داشت.

خدا رحمت کند پدر کسی را که خبرنگاری را جز مشاغل 
سخت معرفی کرد، قطعا اگر مرحله ای بالاتر از سخت 
هم بود، با رعایت حق انصاف، خبرنگاری را می توانستیم 
اما چه بگوییم که  حتی در آن سطح هم قرار دهیم، 
قشر اصحاب رسانه، مدت ها است با تمام سختی هایی 
که همه از آن با خبر هستند، با بی مهری های عجیبی هم 

روبه رو می شوند.
خبرنگاری جدا از شغل بودنش، عشق است، موردی را 
در این بیست و اندی سالی که در عرصه خبر فعالیت 
می کنم، نیافتم که از روی اجبار به این شغل روی آورده 
باشد، قریب به اتفاق، اغلب خبرنگاران با شغل شان زندگی 

می کنند، حالا هرچه هم که با مصائبِ گوناگونی روبه رو 
باشند، اما بازهم چیزی از این عشق، کم نمی کند.

شده اند،  واقع  مظلوم  بسیار  ما،  کشور  در  خبرنگاران 
تمام آنچه که از خبرنگار دیده می شود، یک میکروفن 
مقابل صورت  در  که  اوست  آستین دست  از  نیمی  و 
قرار  ورزشکار(  و  سیاستمدار  از  )اعم  شخصیت  یک 
گرفته است، بعضا صدای او هم برای سوالی که می کند 
شنیده می شود و اگر تصویربردار بخواهد به اصطلاح به 
او حالی بدهد، موقع پرسش چند ثانیه ای هم صورت 
در  نیست  تلخی  نکته  مورد  این  می دهد،  نشان  را  او 
اینها  همان عشقی که گفتیم حل می شود، بهرحال، 
تلخ قصه  از حرفه خبرنگاری است، جای  همه جزئی 
 ۱۷ روز  در  چیز  همه  که  آنجاست  ایران  و  خبرنگاران 
مردادماه خلاصه می شود و خبرنگاران جایگاهی درخور 

در این کشور ندارند.
بیش از یک دهه است که به یادبود شهادت خبرنگار شهید 
»محمود صارمی«، ۱۷ مردادماه روز خبرنگار نامگذاری شده 
است. این روز قرار است یادآور همه ارزش هایی باشد 
که خبرنگار شهید، و بسیاری فعالان عرصه اطلاع رسانی 

دیگر، جان و یا آزادی خود را در راه آن از دست داده اند، 
اما واقعا چنین ارزش هایی یادآوری می شود؟

۱۷ مرداد که می رسد، خیل عظیمی از تبریک ها روانه 
ما و همکاران می شود، مراسماتی گرفته و هدایایی 
هم به رسم یادبود به اصحاب خبر اهدا می شود، اما 
باور کنید خبرنگاران همین کارت های هدیه ، نهایتا 
دو بار در سال یا لوح های تقدیر و تندیس یادبود را 
نمی خواهند، آنچه خواسته اصلی ماست، کمی توجه 

است.
خواسته ما تعامل مسئولین با خبرنگاران است، خواسته 
غیردولتی  و  دولتی  رسانه های  میان  تبعیض  عدم  ما 
مدیران  انتقادپذیری  فرهنگ  ترویج  ما  خواسته  است، 
کشور است، باور کنید همه خواسته های ما در همین 
»احترام« خلاصه می شود که متاسفانه در کشورمان به 
قائل  خبرنگاری  شریف  شغل  برای  ارزشی  وجه،  هیچ 

نمی شوند.
روز پیش  تلخی که چند  با حادثه  نماند  ناگفته  البته 
برای دو تن از همکاران ما رخ داد، باید بگوییم احترام 

نخواستیم، خواهشا جانمان را نگیرید!

کارگردان و نویسنده فیلم کوتاه داستانی »کپسول« از آماده 
شدن این اثر برای نمایش خبر داد، امیر پذیرفته با اشاره 
به جزئیات این اثر، گفت: فیلم کوتاه کپسول که مدیریت 
فیلمبرداری آن را داوود محمدی به عهده داشت، به روایت 
تلاش و تکاپوی پسربچه ای برای تحقق رویای کودکی 

اش می پردازد.
وی افزود: این فیلم کوتاه در روستاهای داوران و دره جوز از 

توابع رفسنجان استان کرمان ساخته شده است.
نویسنده و کارگردان فیلم کوتاه کپسول علی غیاثی را 
برنامه ریز و دستیار اول کارگردان، مهیار صیفوری  را دستیار 
کارگردان، شیدا گرجی  را تدوین، احمدرضا فداکار را مدیر 
تولید، سعید طباطبایی را جانشین تولید، سلمان  مدیر 

صدابرداری، سمانه اسکندری منشی صحنه، هانی گلشاهی  
را گریم، الهام خدابنده لو  را طراح صحنه و لباس، حسین 
قورچیان  را طراحی و ترکیب صدا ، پویان آقابابایی را اصلاح 
رنگ و نور، سیمین محیط  را عکاس، آیه فیلی را طراح 
پوستر، بهناز شریفی  را مدیر رسانه ای و روابط عمومی و 
میدیا کیاست را پخش بین الملل را از عوامل اصلی این 

فیلم برشمرد.
پذیرفته ادامه داد: این فیلم کوتاه در انجمن سینمای 
جوانان ایران دفتر رفسنجان تولید و آماده نمایش شده 

است.
از جمله فعالیت های تئاتری امیر پذیرفته، می توان به 
چله  در  یخ دربهشت  نمایش های  کارگردانی  و  بازیگری 

تابستان، تکرار و گاومیش اشاره کرد. 
امیر پذیرفته فعالیت سینمایی خود را با مستند زیستن 
با  و  کرد  آغاز  کارگردان  دستیار  به عنوان  مقلد  مرغ 
نویسندگی، تهیه کنندگی و کارگردانی مستند دلندروا و 
فیلم کوتاه داستانی کپسول ادامه داد. بازی در سریال 
حوزه ی  در  وی  حضور  اولین  نیز  هزارپایان  افسانه 

تلویزیون است.
از جمله دستاوردهای وی در جشنواره ها منتخب شدن 
حقیقت،  سینما  المللی  بین  چهاردهمین جشنواره  در 
شانزدهمین جشنواره بین المللی فیلم مقاومت و جشنواره 
منطقه ای انجمن سینمای جوانان )سروناز( برای مستند 

دلندروا است.

دهمین دوره جشنواره کارمارسن بی )ولز، انگلستان( به 
دلیل شرایط موجود و ویروس کرونا به صورت آنلاین، 

برگزار شد.
فیلم کوتاه همیشه برای تو به کارگردانی وحید کشاورز، 
در خلاصه  و  تولید شده  انگلستان  در  ایرانی  فیلم ساز 
داستان آن آمده است: »کیتی به خاطر تصادفی که او 
راننده اش بوده، همسر و فرزنده هنوز به دنیا نیامده شان 
را به کشتن می دهد. او حالا با مشکلات روحی روانی 
بسیاری درگیر است و از قرص های مختلف ضد افسردگی 

کمک می گیرد. تا این که یک روز تصمیم می گیرد که 
با مصرف قرص های زیاد خود را بکشد که در تخلیاتش 

شوهرش را می بیند و ...«
کوتا  فیلم  بازیگران  ریدگارد،  شوآنا  و  آلوارز  آلوارو سی 

همیشه برای تو هستند.
همکاری  فیلم  این  ساخت  در  که  عواملی  دیگر  از 
داشته اند می توان به، فیلم بردار: جانی بامر، آهنگ ساز: 
تریفون کوتسورلِیز، طراح صحنه: وندی پری، تدوین: 
وحید کشاورز و عبدل الکدیری، صدابردار و طراحی 

صدا: ماریو جناری، مدیران تولید: هادی لطف آبادی 
آباء اشاره  اباذری و مدیر رسانه ای: فرنوش  و هدی 

کرد.
از  را  فیلمسازی اش  لیسانس  فوق  که  کشاورز  وحید 
دانشگاه کینگستون لندن دریافت کرده، اکنون دانشجوی 
دکترای فیلمسازی است. از فیلم های دیگر او که در 
انگلستان ساخته شده اند، می توان به مستند »پستچی«، 
مستند »آبالون« که برنده جشنواره فیلم لندن شده و فیلم 

کوتاه داستانی اشاره کرد.

فیلم کوتاه »هرگز، گاهی، همیشه« به کارگردانی شادی 
کرم رودی در سوئیس نمایش داده می شود، فیلم کوتاه 
کرم رودی  شادی  کارگردانی  به  همیشه  گاهی،  هرگز، 
فرایبورگ  بین المللی فیلم  به بخش مسابقه  جشنواره  

سوئیس راه یافت.
 ALL THE تهیه کنندگی این فیلم که با نام انگلیسی
آرین  عهده   بر  یافته،  جشنواره  حضور  این  در   TIME
کمپانی  عهده   بر  آن  جهانی  پخش  و  وزیردفتری 

فیلمسازی ضلع ششم است.
جشنواره  فیلم فرایبورگ، سالانه با هدف کشف فیلم ها 
برگزار  اروپای شرقی  و  آفریقا  آمریکای لاتین،  آسیا،  از 

شده و یکی از ۵ جشنواره  مهم کشور سوئیس محسوب 
می شود.

بخش فیلم کوتاه این جشنواره امسال در مجموع میزبان 
۱۶ فیلم کوتاه از کشورهای مختلف خواهد بود.

در خلاصه  داستان این فیلم آمده است: ترنج با دانستن 
رازی درباره  خواهر دبیرستانی اش، در برزخ تصمیم گیری 

قرار می گیرد.
بهاره  اسماعیلی،  پانیذ  همراه  به  کرم رودی  شادی 
این  بازیگران  پارسایی  پونه  و  ارجمندی، یاس فرخنده 

فیلم کوتاه هستند.
مدیر  به  می توان  کوتاه  فیلم  این  عوامل  ازجمله 

تصویربرداری: حامد حسینی سنگری، تدوین گر: پویان 
شعله ور، دستیار کارگردان و برنامه ریز: شروینه دیدنده، 
طراح صحنه و لباس: سیامک کاری نژاد، صدابردار: امیر 
عاشق حسینی، طراحی و ترکیب صدا: زهره علی اکبری، 
آهنگساز: ادیب قربانی، طراح چهره پردازی: نجمه لشگری، 
منشی صحنه: نرگس محبی آشتیانی، عکاس: شاهین 
تولید:  قربان نژاد، جانشین  تولید: سمیرا  مدیر  دانشفر، 
احمد ودادی، مدیر تدارکات: علی درودیان، اصلاح رنگ 
مهران،  امیر  ویژه:  جلوه های  حق شناس،  هوتن  نور:  و 
استوری برد: آرمین رنگانی، طراح عنوان و پوستر: طاها 

ذاکر اشاره کرد.

لطفا بگویید جایگاه خبرنگاران در این مملکت کجاست؟

احترام نخواستیم، لااقل جانمان را نگیرید!

فیلم کوتاه »کپسول« آماده نمایش شد

»همیشه برای تو« نماینده ایران در جشنواره فیلم مورد تایید »بفتا«

»هرگز، گاهی، همیشه« به سوئیس می رود

تلنگر

سینما و تئاتر

صدور مجوز 27 آلبوم موسیقی و 
۳۶5 تک آهنگ در خرداد

خواجه  پریچهر  دونوازی  شامل  دلنواز  آلبوم  ماه  این  در 
اثر گروه  آلبوم دلبرانه  )نقاره(،  )قانون( و وحید اسداللهی 
آثار  بازخوانی  نکوئی  مسعود  سرپرستی  به  مهر  نسل  کُر 
فولکلور و قدیمی با گویش های متفاوت، آلبوم جاودانه های 
که  حسین زاده  حسین  خوانندگی  به  مازندران  موسیقی 
فولکلور  و  نواحی  موسیقی  تأثیرگذار  ملودی های  شامل 
دهه های ۵۰ و ۶۰ مازندران است و دو آلبوم گروه موسیقی 
هونواک به نام های هونواک ۱ و هونواک ۲ به سرپرستی 
ابوالقاسم قاسمی و خوانندگی رامین اعتمادزاده و محمدرضا 
قاسمی از جمله آثاری هستند که در این ماه مجوز انتشار 
گرفتند، همچنین کنار من بمان به خوانندگی و آهنگسازی 

میلاد بیگلو در این ماه مجوز انتشار گرفت.
با توجه به برنامه ریزی برخی موسسات تولید و انتشار آثار 
موسیقی برای اطلاع رسانی و تبلیغات تولیدات خود و بنابر 
درخواست آنها، اطلاع رسانی  برخی آلبوم ها توسط موسسات 
انجام می شود، برای این آثار صرفا مجوز انتشار صادر شده و 

زمان انتشار آن در اختیار مالک اثر خواهد بود.

فرشید گله داری

 نویسنده و خبرنگار

موسیقی
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ورزشی
نایب قهرمانی حسن تفتیان در مسابقات بین المللی آلمان

حسن تفتیان دونده دوهای سرعت ایران که اردوی تمرینی خود را در کشور فرانسه 
پشت سر می گذارد با شرکت در رقابت های تور قاره ای سطح برنز کشور آلمان موفق 
به کسب عنوان نایب قهرمانی در رقابت ماده ۱۰۰متر شد، او با ثبت حد نصاب 

۱۰.۲۴ ثانیه عنوان نایب قهرمانی این رقابت ها را در ماده ۱۰۰متر از آن خود کرد.

طبق آن چه در قوانین و دستورالعمل های کسب سهمیه 
المپیک برای رشته شنا آمده، سهمیه مستقیم از طریق 
حد نصاب B، به مهرشاد افقری شناگر خوب کشورمان 

تعلق نگرفته است.
غلامحسین کریمی مدیر اسبق تیم های ملی شنا ضمین بیان 
مطلب فوق اظهار داشت: بعد از پایان کار ملی پوشان شنا در 
مسابقات کسب سهمیه المپیک صربستان و ناکامی آن ها در 
کسب سهمیه المپیک، یک تیم باشگاهی )اریس اصفهان( در 
مسابقات کسب سهمیه المپیک در کشور بلغارستان شرکت 
کرد و در این رقابت ها یکی از شناگران خوش آتیه ایران موفق 

به کسب حد نصاب B المپیک در ماده 100 متر پروانه شد.
وی ادامه داد: متاسفانه مسئولان شنا و ورزش کشورمان 
عجولانه دست به خوشحالی زدند، بدون اینکه بخواهند با دقت 
قوانین و دستورالعمل های کسب سهمیه المپیک را در این 

خصوص مطالعه کنند.
وی افزود: مهرشاد افقری در مسابقات بلغارستان موفق به 
حد نصاب B المپیک شد نه کسب قطعی سهمیه المپیک. 
کریمی تصریح کرد: به جای اینکه دوستان مطالعه دقیقی 
در این خصوص داشته باشند مرتکب اشتباه بزرگی شدند. 
چراکه حد نصاب B با کسب سهمیه المپیک کاملا متفاوت 
است و دارای مواردی است که مسئولان فدراسیون باید به 

آن توجه می کردند. 
البته آقای کریمی رئیس هیات تهران در این مورد بطور کامل 
مقررات را بیان داشته است و در پایان آرزو کرده که ان شاالله 

این سهمیه داده شود.

۶ باشگاه انگلیسی که هنوز به طور رسمی از سوپرلیگ اروپا 
کنار نکشیده اند، به شکلی جدی از سوی اتحادیه فوتبال 

انگلیس تهدید شدند.
یوونتوس، رئال مادرید و بارسلونا سه باشگاهی هستند که 

پروژه  این  از  و  دارند  اصرار  تشکیل سوپرلیگ  بر  همچنان 
جنجالی کنار نکشیده اند. سوپرلیگ که قرار بود تورنمنتی 
محدود و بسته و موازی با چمپیونزلیگ باشد با دوازده باشگاه 
موسس اعلام وجود کرد اما ظرف ۴۸ ساعت و با اعتراض 

گسترده هواداران و اهالی فوتبال با شکست مواجه شد و پس 
از کناره گیری شش باشگاه بزرگ انگلیسی، اینتر، میلان و 
اتلتیکو نیز از این پروژه کنار کشیدند. اخیرا روسای بارسلونا 
و رئال تایید کردند که شش باشگاه انگلیسی هنوز به طور 
رسمی از سوپرلیگ کنار نکشیده اند و در این راه موانعی 
اتحادیه  اجرایی  مدیر  بولینگهام  مارک  دارد.  وجود  قانونی 
فوتبال انگلیس امروز در جریان یک مصاحبه هشدار داد که 
اگر منچستریونایتد، منچسترسیتی، لیورپول، تاتنهام، آرسنال 

و چلسی همچنان در سوپرلیگ بمانند، حق جذب بازیکن یا 
مربی خارجی را نخواهند داشت. او در این رابطه گفت: »به این 
شش باشگاه هشدار داده ایم که اگر به پروژه سوپرلیگ وفادار 
بمانند، نمی توانند نه مربی و نه بازیکن خارجی استخدام کنند. 
از وزارت امور داخله درخواست کرده ایم تا به مربیان یا بازیکنان 
خارجی که جذب این شش باشگاه می شوند، اجازه کار ندهد.  
پس از خروج از اتحادیه اروپا قدرت وزارت داخله بیشتر هم 

شده و به راحتی می تواند به افراد خارجی مجوز کار ندهد.«

خبر دروغ به مردم ندهید؛

کریمی: سهمیه  مستقیم  المپیک برای شنا کسب نشده است!

المپیک

فوتبال اروپا

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق حق امتیاز و اشتراک خط تلفن همراه به شماره ۰۹۱۲۴۴۳۹۹۲۵ و ودیعه آن متعلق به ماشاءاله وطن 
خواه کاشی برابر چک ۱۵۷۲۵۶ بازداشت گردیده است و برابر گزارش کارشناس رسمی دادگستری در مورخ 1399/11/5 به مبلغ 64/000/000 
ریال ارزیابی شده، مزایده از ساعت ۹ الی ۱۲ روز شنبه مورخ 1400/4/19 در اداره اجرای ثبت کرج واقع در میدان آزادگان ابتدای مطهری از 
طریق مزایده به فروش میرسد. مزایده از مبلغ 64/000/000 ریال شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدأ فروخته خواهد شد و کلیه هزینه 
های قانونی به عهده برنده مزایده است و نیم عشر و حق مزایده نقدأ وصول خواهد شد. ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی اعلام گردد، 
مزایده روز اداری بعد از تعطیلی در همان زمان و مکان مقرر برگزار خواهد شد. شایان ذکر است : وفق ماده ۱۳۶ آئین اصلاحی : شرکت در 
مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت وحضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است 
برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی 
که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد 

در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. 884ف تاریخ انتشار: 1400/4/7 
 از طرف رییس اجرای ثبت کرج - قاسمی

آقای رضا زید با وکالت شماره ۳۳۸۳۶ مورخ ۹۹/۷/۲۰ دفتر خانه ۳۷۸ محمود آباد ضمن تسلیم دو برگ 
استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ آپارتمان به مساحت 72/33 متر مربع قطعه 
۵ تفکیکی به شماره ۲۸۱۳۳فرعی از ۱۷۰ اصلی مفروز از پلاک ۵۵۶۱ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه 
ثبتی شهرستان کرج به شماره دفتر املاک الکترونیکی ۱۳۹۵۲۰۳۳۱۰۱۱۰۲۰۷۷۸ و شماره چاپی ۲۳۴۳۰۷ د ۹۴ به 
نام مهزاد زید صادر شده به علت اسباب کشی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است 
لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه 
کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی 
به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی 
است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت 

المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.  885ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

آگهی فقدان سند مالکیتآگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۰۳۷۳۹

مهدی غفاری 

  کارشناس ورزش

علی دایی این روزها به واسطه رسیدن کریستیانو رونالدو ستاره تیم 
ملی پرتغال به رکورد ۱۰۹ گل ملی او، دوباره به سر خط رسانه های 

معتبر جهان تبدیل شده است.
دایی در روزهای گذشته مصاحبه های مختلفی انجام داده است ولی 
گفتگوی اخیر او با روزنامه as اسپانیا تا حدودی با اظهارات قبلی 

اش متفاوت است.
دایی در گفتگو با as گفت که اولین هدفش در زندگی تحصیل 
و پایان تحصیلات آکادمی بوده است چون به پدرش این قول را 
داده بود، وی با بیان اینکه گل به چلسی و آث میلان در اروپا جزو 
خاطرات خوبش در فوتبال است، درباره بدترین خاطره اش هم گفت: 
مصدومیتم مقابل تیم ملی بحرین بدترین خاطره بود؛ تقریباً ۶۰ 

دقیقه با مصدومیت بازی کردم.
نکته جدید مصاحبه دایی ادعایش درباره تعداد گل های ملی او 
است. وی گفت: انتظار داشتم کریستیانو )رونالدو( کسی باشد 
که رکورد مرا بشکند )با خنده(. من در واقع ۱۱۱ گل ملی به ثمر 
رسانده ام ولی این دیگر اهمیتی ندارد. به دلیل نحوه بازی رونالدو 
و سطح او، مطمئنم گل های بیشتری هم خواهد زد. کاملاً عقیده 
رسیدن  دارد.  را  رکورد  این  به  دستیابی  لیاقت  رونالدو  که  دارم 
بازیکنی مثل او به رکورد من برای من مانند رکورد دیگری است. 

این باعث افتخار است.
وی در واکنش به اینکه رونالدو او را اسطوره و الگو خطاب کرده است، 
گفت: فکر می کنم این فروتنی رونالدو را می رساند. از او سپاسگزارم.

کاپیتان پیشین تیم ملی ایران در پاسخ به این سئوال که آیا بازیکنی 
شبیه به او هنوز هم وجود دارد؟ تصریح کرد: هر بازیکنی که سخت 

کار کند و به تمرینات خود متعهد باشد.
دایی در خصوص اینکه آیا خاطره ای از فوتبال اسپانیا دارد؟ یادآور شد: 
من فوتبال اسپانیا را به دلیل تاکتیک، تکنیک و از همه مهمتر علاقه 
و هیجانش دوست دارم. در زمان بازیگری من تقریباً از هر کشوری 

در اروپا پیشنهاداتی داشتم.
وی در این گفتگو تاکید کرد که طرفدار دو تیم بایرن مونیخ آلمان 
و بارسلونا اسپانیا است ولی از سبک بازی فصل گذشته بارسا لذت 

نبرده است.
سرمربی پیشین تیم ملی ایران در خصوص سبک »تیکی تاکا« 
فوتبال گفت: تیکی تاکا برای فوتبال مثل سمفونی پنجم بتهوون 

برای موسیقی است.
دایی همچنین درباره اینکه رئال مادرید و بارسلونا در ایران کدام 
تیم ها هستند؟ گفت: در ایران پرسپولیس و استقلال را داریم؛ دو 

باشگاه بسیار محبوب.

آسیا،  فوتبال  کنفدراسیون  تصمیمات  آخرین  طبق 
مراحل یک چهارم و نیمه نهایی این فصل از مسابقات 
لیگ قهرمانان آسیا به صورت تک بازی اما به شیوه 

متمرکز برگزار خواهد شد.
آخرین  از  کاملی  گزارش  امارات  »الاتحاد«  روزنامه 
تصمیمات کنفدراسیون فوتبال آسیا برای برگزاری فصل 
جاری و فصل آینده مسابقات لیگ قهرمانان آسیا منتشر 
کرد. این گزارش نشان می دهد مراحل یک چهارم و نیمه 
نهایی لیگ قهرمانان هم به صورت تک بازی اما در یک 

یا دو کشور به صورت متمرکز برگزار می شود.
این روزنامه نوشت: »کمیته مسابقات AFC تصمیم 
گرفت سیستم مراحل نهایی نسخه فعلی لیگ قهرمانان 
آسیا در دورهای یک چهارم و نیمه نهایی را اصلاح کند؛ 
جایی که تصمیم به برگزاری این دو مرحله به شیوه 
متمرکز بود و یک یا دو کشور میزبان می شوند. تیم ها 
در مرحله یک چهارم نهایی یک مسابقه انجام می دهند 
و راهی مرحله بعد می شوند. برنده مرحله نیمه نهایی 
هم از یک مسابقه راهی فینال می شود چون AFC زمان 
این مرحله از مسابقات را از ۱۶ تا ۲۰ اکتبر )۲۴ الی ۲۸ 

مهر( تعیین کرده است. در حالی که زمان دیدار فینال در 
صورتی که در غرب قاره برگزار شود، در تاریخ ۲۳ نوامبر 

)۲ آذر( تغییر نمی کند.«
به نوشته الاتحاد، درخواست برای گرفتن میزبانی مراحل 
یک چهارم و نیمه نهایی حداکثر اواخر ماه جولای 
)اوایل مرداد( و توسط کشورهایی ارائه می شود که در 

این مراحل نماینده داشته باشند.
با مسئولان  ارتباطات قوی  که  اماراتی  روزنامه  این 
کنفدراسیون فوتبال آسیا دارد، اعلام کرد مرحله گروهی 
فصل آینده مسابقات لیگ قهرمانان آسیا )سال ۲۰۲۲( 
هم به صورت متمرکز خواهد بود. زمان برگزاری این 
رقابت ها ۱۱ تا ۲۷ می ۲۰۲۲ )۲۱ اردیبهشت تا ۶ خرداد 
۱۴۰۱( است، نحوه برگزاری سایر مراحل فصل ۲۰۲۲ بعداً 

مشخص خواهد شد.
زمان بندی لیگ قهرمانان فصل جاری و فصل آینده در 

یک نگاه به این ترتیب است:
فصل ۲۰۲۱: یک چهارم و نیمه نهایی: ۲۴ الی ۲۸ مهر 

۱۴۰۰/ فینال: ۲ آذر
فصل ۲۰۲۲: مرحله مقدماتی: 21 اردیبهشت تا ۶ خرداد ۱۴۰۱

گفت وگوی ویژه آس با »علی دایی« درباره شکستن یک رکورد؛

111 گل ملی دارم نه 109 تا؛ البته مهم نیست!

سوپرلیگ اروپا دردسرساز شد؛

۶ باشگاه انگلیسی حق جذب بازیکن خارجی ندارند

فینال 2 آذر برگزار می شود؛

اعلام آخرین تغییرات لیگ قهرمانان آسیا

لیگ قهرمانان آسیااسطوره ها 
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ورزشی
استقلال درگیر پرونده های استراماچونی و پادوانی

استقلالی ها پس از پرداخت هزینه پرونده استراماچونی منتظر رای نهایی دادگاه عالی ورزش هستند، آبی 
پوشان پایتخت هنوز درگیر پرونده پادوانی هستند و در صورت صدور رای، استقلالی ها باید از طریق دادگاه 
عالی ورزش پیگیر پرونده مدافع برزیلی اسبق خود شوند، باشگاه استقلال این روز ها با مشکلات مالی 
مواجه است و برای پرداخت مطالبات استراماچونی و پادوانی هنوز نتوانسته اند منابع مالی را تامین کنند.

برخی فدراسیون ها در سایه و سکوت حرکت می کنند و با 
شیوه حرکت چراغ خاموش سال ها است نه یک گام جلو 

رفته اند و البته عقب نیز آمده اند!
به قیل و قال و سروصدا و آمارهایی که نشان می دهند 
توجه نکنید، اینکه رئیس فدراسیون اسکواش می آید و 
عنوان می کند که ایران جزو کشورهای صادر کننده مربی 
در دنیاست کمی خنده دار است ولی بنظر می رسد، دوستان 
دچار توهم شده اند چون نزدیک دو دهه است در فدراسیون 
اسکواش یکه تازی می کنند و در توهم تصور می کنند واقعا 

قهرمان جهان شده اند.
می بینیم که سلیمانی دچار توهم شده و می گوید ما سوم 
آسیا هستیم و قهرمان کجاییم و مربی هم نمی خواهیم و 

مربی هم صادر می کنیم، یا مردم نبوده اند، وقتی اسکواش 
بازان ایرانی قهرمان شدند یا در کره ای دیگر این قهرمانی ها 

ثبت شده است و ما خبر نداریم. 
البته برای قهرمانان ملی پوش احترام بسیاری قائلیم و از 
سقف کوتاه آمال مدیران فدراسیون است وگرنه استعداد 

ورزشکار ایرانی بسیار فراتر از این دایره محدود می باشد.
در حالی سلیمانی می گوید میخواهیم مربی صادر کنیم 
که سیدمحمدرضا ضیاءکاشانی عضو تیم ملی اسکواش 
کشورمان که ۲۰ سال، سابقه ی فعالیت در این رشته ورزشی 
را دارد، می گوید: فدراسیون باید با واردات مربی حتی از 
کشوری مانند پاکستان به آموزش در سطح شهرستان ها برای 
کشف استعدادهای اسکواش کمک کند چرا که اکنون جذب 

استعدادهای اسکواش را در شهرستان ها نداریم.
به اعتقاد وی، درخشش در هر عرصه ای نیازمند نیروی جوان 
است و ارتقای پوشش جوان تر در این رشته برای مطرح 
شدن اسکواش ایران ضروری است و این در حالیست که 
هم اکنون عمده فعالان این رشته ی ورزشی، پیشکسوتان 
اسکواش هستند و نیازمندیم نسل نو و کارآمد وارد این 

ورزش شود.
بدمینتون رشته مشابه اسکواش و از همان خانواده  توپ و 
راکتی که اتفاقا این رشته نیز سالهاست در حیطه  اختیارات 

یکی نفر بنام پوریا است.
محمدرضا پوریا هم سالهاست در این فدراسیون جاخوش 
کرده و به غیر از یکی دوبار گفت وگو با سایت وزارت ورزش، 
آن هم برای عرض ادب به وزیر و معاونین وزیر سعی می کند 
در سکوت و آرامش بدون سروصدا برود و بیاید تا هیچکس 

به او کاری نداشته باشد.
افرادی مثل پوریا به هیچ عنوان قادر نیستند یک قدم ورزش 
را به جلو ببرند چون اهل ریسک نیستند و براساس یک سری 
فعل و انفعالات به صندلی ریاست نشسته اند و سالی دو سه 
مسافرت خارجی و برگزاری یکی دو دوره مسابقه و لیگ 5 و 

6 تیمی پرونده و تقویم خود را پُر می کنند و خلاص!
الان پای صحبت های دوستان که بنشینید یک لیستی و 
یک آماری می دهند که آدم فکر می کند ما قهرمان جهان 

شدیم و 5 میلیون بدمینتون باز فعال داریم، ولی به واقع 
مدال آسیایی هم نداریم، مدال آسیایی یعنی قهرمانی آسیا 
و البته موفقیت در بازی های آسیایی، بقیه مدال ها رسمی 
نیست، غرب آسیا و دهه فجر و جام منطقه ای، اینها را 
نمی توان جزو مدال های رسمی بحساب آورد ولی ورزشکاران 
این رشته ها قابل احترام هستند و گفتیم ایراد از سقف کوتاه 

مدیریت های این رشته های ورزشی است.
و اما اسکیت، این رشته ورزشی هم مانند بدمینتون از 
رشته هایی است که مردم جلوتر از مسئولین در آن حرکت 

می کنند.
هنوز فدراسیون اسکیت نداشتیم مردم در کوی و خیابان 
و پارک ها اسکیت بازی می کردند ولی از زمانیکه فدراسیون 
و  مردمی  فضای   )84 سال  )در  شده  تشکیل  اسکیت 
آمده اند و  آقایان  اسکیت بازان مردمی محدود شده چون 
برای کسب درآمد پارک ها را حصارکشی کرده اند و یک تابلو 

آکادمی بالایش زده اند و پول میگیرند.
قبلا مردمی بود و این مردمی بودن باعث جذب و آزادی 
دختر و پسرها در پارک ها بود و امروز ریاست فدراسیون 

دغدغه اش اصلا این حرف ها نیست.
رئیس فدراسیون الان به بهانه اعزام به فلان تورنمنت اروپایی 
مجوز صدور ویزا می دهد و گفته می شود درآمد های خوبی 
هم نصیب شان شده است اما سازمان بازرسی و دستگاه های 

نظارتی فقط به فوتبال و ویلموتس چسبیده اند!
روسای این گونه فدراسیون ها هم از خداشان است، که 
همیشه دعوای استقلال و پرسپولیس و فوتبال باشد تا 

کسی به کاری به کارشان نداشته باشد.
بهمن محمد رضایی کلا اسکیت را تعطیل کرده و فقط 
نامه نگاری برای مسافرت های خارجی را در دستور کار دارند 
این فدراسیون، مثل  این در حالی است که ماموریت  و 
اسکواش و بدمینتون توجه به توسعه این رشته ها در بین 

مردم است.
نیازی نیست به مردم کفش اسکیت رایگان بدهند یا راکت 
بدمینتون و اسکواش بدهند، کافی است فرهنگ سازی کنند 
و این رشته ها را در دل مدارس ببرند در دل پارک ها و کوی و 

خیابان قرار دهند، با همکاری شهرداری ها مسابقات هفتگی 
سراسری برگزار کنند آنوقت ببینید چه جمعیتی جذب این 

رشته ها می شوند و چه استعدادهایی بیرون می آید.
و اما چرا در این موقعیت این گزارش را نوشتیم، به زودی 
تغییرات در راس وزارت ورزش آغاز می شود، تفکر حاکم بر 
دولت آینده استفاده از نیروهای تازه نفس و باتجربه و کاربلد 
در تمامی مدیریت هاست، امروز این سه فدراسیون که در 
یک ردیف جزو درجه سومی های ورزش بحساب می آیند 
)به لحاظ موفقیت مدالی( و سنخیتی هم با یکدیگر دارند را 
به چالش جزئی کشیدیم ولی در روزهای آینده یکایک این 
فدراسیون ها را مورد تجزیه و تحلیل قرار می دهیم و به مرور 

سراغ دیگران نیز خواهیم رفت.
اگر قرار است اسکیت، اسکواش و بدمینتون همچنان با 
همین سرعت لاک پشتی حرکت کند یا تعطیلش کنیم 
و مثل گذشته برود در دل فدراسیون همگانی یا فدراسیون 
انجمن ها و این همه بودجه هزینه نکنیم و آن را صرف 
است،  قرار  اگر  یا  و  کنیم  ها  رشته  این  کردن  همگانی 
حرکتی انجام شود با این مدیران امیدی نیست پس به فکر 

نیروهایی با تفکرات جدید و جامع تر باشید.

فدراسیون هم نداشته باشند فرقی نمی کند؛

اسکواش، اسکیت و بدمینتون؛ جزایر آرام ورزش!

دیدگاه

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

محرومیت ۴ ساله دو بدنساز ایران به دلیل دوپینگ
مسعود روشنی، سخنگوی فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام گفت: در شانزدهمین 

دوره مسابقات پرورش اندام قهرمانی کشور دو ورزشکار به دلیل ارتکاب 
دوپینگ و دیگری امتناع از دادن تست دوپینگ با محرومیت چهار ساله 

روبرو شدند، این دو ورزشکار مهرداد زند و حمید سقایی بودند. نفر اول از 
دادن تست دوپینگ امتناع کرد و تست دوپینگ نفر دوم مثبت اعلام شد.

نایب قهرمانی کشتی آزاد ایران در جام یاشاردوغو با ۵ طلا، یک نقره و ۳ برنز
رقابت های بین المللی کشتی آزاد جام یاشاردوغو برگزار شد و تیم ایران توسط قلی 

زادگان در وزن ۵۷ کیلوگرم، عموزاد در وزن ۶۱ کیلوگرم، نخودی در وزن ۷۹ 
کیلوگرم، فیروزپور در وزن ۸۶ کیلوگرم، فروتن در وزن ۱۲۵ کیلوگرم به مدال 

طلا، زرین پیکر در وزن ۷۹ کیلوگرم به مدال نقره، عبادی و محمودجانلو 
در وزن ۶۵ کیلوگرم و الهی در وزن ۷۰ کیلوگرم به مدال برنز دست یافت.

اخراج داور آرژانتینی از کوپا آمه ریکا به خاطر یک اشتباه
دیدار تیم ملی فوتبال برزیل و کلمبیا بسیار جنجالی شد، داور این بازی 

نستور پیتانا داور سرشناس آرژانتینی بود. او یک اشتباه بسیار بد داشت 
که باعث شد تا برزیل به گل برسد، کنفدراسیون فوتبال آمریکای 

جنوبی تصمیم گرفت که این داور را از ادامه رقابت های کوپا آمه 
ریکا کنار گذارد تا تحقیقات بیشتری را در این زمینه انجام دهد.

سعید صفرزاده قهرمان دوچرخه سواری ایران شد
مسابقات دوچرخه سواری قهرمانی ایران آغاز شد، در اولین روز این رقابت ها، 

ماده استقامت جاده بزرگسالان و رده امید برگزار شد که در پایان رکابزن 
المپیکی ایران موفق شد عنوان نخست رده بزرگسالان را کسب کند، 

سعید صفرزاده، مقام اول را کسب کرد و محمدگنج خانلو و میثم 
رضایی به ترتیب در رده های دوم و سوم قرار گرفتند.

رای اولیه ۲۰ ماه محرومیت برای ملی پوش کاراته
فدراسیون جهانی کاراته پس از دریافت مستندات فدراسیون ایران مبنی 

بر سهوی بودن دوپینگ یکی از کاراته کاهای المپیکی، رای اولیه 
خود را مبنی بر ۲۰ ماه محرومیت این کاراته کا اعلام کرده است، 

به نظر می رسد فدراسیون جهانی کاراته تا حد زیادی سهوی 
بودن دوپینگ ملی پوش ایران را قبول کرده است.

حذف عجیب بانوی تیرانداز خوزستانی از اعزام به پارالمپیک
در حالی که پرونده پارالمپیکی های خوزستان با هشت اعزامی )شش ورزشکار 

و ۲ مربی( به توکیو بسته شده بود، گویا گریه و زاری یک بانوی تیرانداز 
شیرازی باعث شده است که فدراسیون در اقدامی عجیب، نام 

خدیجه رستمی تیرانداز خوزستانی را از لیست اعزامی کاروان ایران 
به توکیو خط بزند و سمیرا ارم جایگزین تیرانداز خوزستانی شود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار
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مجیدی:هیچ کس حق ندارد 
به کمیته انضباطی برود!

اخبار منتشره از باشگاه استقلال خبر از بروز اتفاقاتی می دهد 
که ناشی از ادامه رویارویی در دو بخش فنی و مدیریتی 
است، درحالیکه بسیاری از هواداران استقلال امیدوار بودند 
که بعد از اعتراض های گسترده در هفته گذشته تغییرات 
مثبتی درباره تیم مورد علاقه شان رخ دهد، امروز باشگاه 
استقلال رشید مظاهری، فرشید اسماعیلی و عارف غلامی را 
به کمیته انضباطی فراخوانده است، این اقدام عجیب اولین 
مدیریتی  بحران های  به  نسبت  استقلال  باشگاه  واکنش 
محسوب می شود که با واکنش شدید فرهاد مجیدی همراه 
شده است، سرمربی  آبی ها به باشگاه پیغام داده است که 
هر موقع به وظایف و تعهدات اولیه و پیش پا افتاده تان 
عمل کردید، آن وقت یاد نظم و انضباط بیفتید که البته خود 

باشگاه عامل اصلی بی انضباطی است.

افشین پیروانی از
 پرسپولیس رفتنی شد؟

مدیر  عنوان  به  سمیعی  جعفر  حکم  با  خلیلی  محسن 
آکادمی پرسپولیس منصوب شد، خیلی ها معتقدند که 
این حکم برای محسن خلیلی یک حکم موقت است و 
سمیعی او را آورده تا در نهایت فصل آینده سرپرست تیم 
پرسپولیس  در  پیروانی  افشین  کند،  پرسپولیس  فوتبال 
مخالفانی دارد که دوست ندارند او در باشگاه باشد و حالا 
حضور محسن خلیلی می تواند نشانه ای برای رفتن پیروانی 
باشد، خلیلی سابقه سرپرستی پرسپولیس را هم دارد و با 
این پست بیگانه نیست. او رابطه خوبی با جعفر سمیعی 
دارد و در بدو ورود هم به امثال اسماعیل حلالی و ادموند 

بزیک حکم داد.

بیرانوند: به ایران برگردم استقلال 
را انتخاب می کنم

علیرضا بیرانوند گلر شماره یک تیم ملی که در آنتورپ بازی 
می کند، در فصل منتهی به جام جهانی تصمیم دارد در تیم 
باشد که بتواند فیکس بازی کند. شرایط او در آنتورپ چندان 
مساعد نیست و مشخص نیست بتواند گلر اول تیمش 
باشد. او همچنین از شارلوا هم پیشنهاد دارد اما به نوشته 
روزنامه گل، او در گفتگو با یک پیشکسوت سرخابی گفته 
است اگر به ایران برگردد این بار استقلال را انتخاب خواهد 
کرد، بیرانوند پیش از اینکه از نفت به پرسپولیس برود، از 
استقلال هم پیشنهاد داشته و حتی علیرضا منصوریان 
سرمربی نفت گفته بود بیرانوند علاقه زیادی به استقلال دارد.

اخبار ورزشی

واپسین مرحله از رقابت های ژیمناستیک گزینشی المپیک 
به میزبانی قطر و در شهر دوحه برگزار شد، در این مسابقات 
۴ ژیمناست کشورمان به نام های سعیدرضا کیخا، مهدی 
احمد کهنی، مهدی الفتی و محمدرضا خسرونژاد شرکت 
کرده بودند تا در یک میدان بین المللی با حریفان خود به 

رقابت بپردازند. 
از میان نفرات اعزامی تنها به سعید رضا کیخا امید می رفت 
که بتواند پس از سال های طولانی تلاش و تمرین آرزوی 
دور و دراز رسیدن به المپیک جامعه این ورزش را محقق 
سازد، این ورزشکار پس از حدود دو دهه حضور در مسابقات 
مختلف و کسب تجربه در میادین داخل و خارج، عزم جزم 
کرده بود تا شاید در واپسین سال های دوران قهرمانی، حضور 
در میدان المپیک را نیز تجربه کند، وی برای رسیدن به این 
مهم تلاش در خور توجهی از خود نشان داد، به طوری که 
در مرحله مقدماتی به عنوان نفر سوم تک وسیله خرک 
حلقه به جمع ۸ ورزشکار برتر مرحله نهایی رسید، در آنجا 
نیز خوش شانس بود که نمایندگان یونان و قزاقستان که 
در مرحله مقدماتی بالاتر از این قهرمان قرار گرفته بودند وارد 
میدان نشدند تا این ورزشکار خوب کشورمان با کسب عنوان 

نخست مسابقات قطر به کار خود پایان دهد.
در سوی دیگر مهدی احمد کهنی ژیمناست پرتوان کرمانی 
توانست به مدال برنز وسیله دارحلقه دست پیدا کند. سومین 
ژیمناست ما، یعنی خسرونژاد گویا اصلا به مسابقه نرسید 
زیرا به هنگام تمرین دچار آسیب دیدگی شد و از شرکت 
در مسابقات منصرف شد، در نهایت نوبت به مهدی الفتی 
ژیمناست آینده دار اهل استان گلستان رسید تا برای کسب 
مدال و موفقیت تلاش کند هر چند در پایان جایگاهی 
بهتر از عنوان ششمی پرش خرک پیدا نکرد، یا این وجود، 
تردیدی نیست که هم او و هم دیگر نفرات اعزامی با امید 

به موفقیت و کسب بهترین نتیجه عازم قطر شده بودند.
به این ترتیب، پرونده ۴ ساله فعالیت فدراسیون اینچه 
سهمیه  کسب  بدون  ژیمناستیک،  درفدراسیون  درگاهی 
المپیک اما پر از هیاهو و جنجال را به پایان می گذارد، مرور 
چند کوتاه عملکرد مسئولین فدراسیون ژیمناستیک طی ۴ 
سال گذشته گویای این واقعیت است که آنان تمام ابزار، 
امکانات و حتی نیروی انسانی را در راستای اهداف خود 
به خدمت گرفتند تا به آنچه که می خواهند جامه عمل 

بپوشانند.  
این هدفگذاری از بدو ورود به فدراسیون و بطور گام به 
گام، به مرحله اجرا گذاشته شد، کنار گذاشتن دسته جمعی 
کارکنان با تجربه، مربیان تیم ملی و روسای کمیته های 
شد  مشخص  ترتیب  این  به  بود،  نخست  گام  موفق 
غیرخودی ها هر چند متخصص و با تجربه باشند در این 

فدراسیون جایی ندارند. 
در گام دوم تا توانستند خودی ها را فربه کردند و به آنان 
پست های جورواجور پیشنهاد دادند، در این میان مسئولین 
وقت ورزش جای اینکه از اقدامات غیر معمول صورت 
گرفته را به دیده تردید بنگرند، با لبخندی بر لب اتفاقات 
صورت گرفته را با طرح جمله، از اختیارات رییس فدراسیون 

است توجیه کردند. 
آنان بعدها و پس از اتفاقات متعدد دیگر از جمله ماجرای 
با  فدراسیون  رئیس  اختلافات  صوری،  شرکت  تاسیس 
برخی از اعضای هیات رییسه و موارد دیگر همچنان در 
بازرسی  سازمان  گزارش  ماجرای  اینکه  تا  بودند  خواب 
دست اندرکاران را به هوش آورد تا رسما وارد کشمکش 
این کشمکش ها جدا شدن  با فدراسیون شوند، حاصل 
ظاهری دبیر و خزانه دار فدراسیون از مسئولیت های خود 
بود، هرچند بعدها دبیر فدراسیون با نام مشاور همان نقش 

سابق دبیری را ایفا کرد.
این تضاد و تقابل فدراسیون در دو جبهه منتقدان فدراسیون 
و برخی از مسئولین ورزش تداوم پیدا کرد تا این اواخر 
که دستور ثبت نام داوطلبان ریاست فدراسیون برای دوره 
آینده صادر شد، مسئولین ورزش با توجه به اتفاقات گذشته 
امیدوار بودند اینچه درگاهی در انتخابات شرکت نکند اما 
وی برخلاف تصور آنان، روز آخر ثبت نام کرد تا یکبار دیگر 
ثابت کرده باشد، تافته جدا بافته ای است که نمی توان 
واکنش های او را با معیارهای معمول سنجید. در ادامه، 
مسئولین از عدم احراز صلاحیت مدیریتی وی برای دوره 
بعدی ریاست فدراسیون پرده برداشتند اما او نه تنها به این 
حکم اعتراض کرد بلکه پای جمعی از روسای هیات های 
همسو و حتی اعضای تیم ملی را در جهت حمایت از خود  

به میان کشید.
در حالیکه باید تلاش می شد حتی الامکان اعضا و مربیان 
تیم ملی را از اختلافات دور نگاه داشته شوند اما گویا در نظر 
عده ای، تداوم حضور یک فرد، مهمتر از جایگاه تیم ملی و 

کیان رشته ورزشی ژیمناستیک است.
حاصل کلام اینکه، اینچه درگاهی طی ۴ سال فعالیت پر 
حاشیه خود نه تنها با منتقدین پر شمار خود در افتاد بلکه 
تداوم اقدامات غیرمعمول و پرحاشیه وی موجبات رنجش 
مسئولین را نیز فراهم آورد، زمانی که عدم احراز صلاحیت 
وی اعلام شد، به هر وسیله ای که می توانست متوسل شد 

تا مسئولین را تحت فشار قرارداده، از نظر خود مبنی بر رد 
صلاحیت مدیریتی منصرف شوند.

در همین راستا اقداماتی تا کشاندن پای مجامع جهانی 
و کمیته بین المللی المپیک به موضوع داخلی صورت 
گرفت و تلاش شد تا در آستانه المپیک به اصطلاح، دست 

مسئولین ورزش زیر سنگ قرار داده شود.
حربه نهایی اینچه درگاهی برای بقا، ایده برگزاری مجمع فوق 
العاده و گرفتن رای عده ای از هیات های استانی مبنی بر 
ابقای خود به عنوان سرپرست آینده فدراسیون است. آخرین 
ترفندی  که با هیچ معیار و ملاکی سازگار نیست و در 
ورزش ایران سابقه ندارد فردی که دوره مسئولیت وی خاتمه 
یافته خواهان ماندن در مسندی باشد که برای ادامه حضور 

در آنجا دارای صلاحیت تشخیص داده نشده است.
شمارش معکوس هفته های پایانی دولت، در پیش بودن 
بازی های المپیک و مشکلات روزمره دیگر، شرایطی فراهم 
آورده تا دست اندرکاران ورزش با احتیاط بیشتر گام بردارند، 
بیشتری  غلط، جرات  پاره ای مشورت های  و  امر  همین 
به اینچه درگاهی داده تا خواسته های نادرست خود را با 

سماجت بیشتری پی گیری کند.
در این میان پرسش اصلی اینجاست مدیری که طی ۴ 
سال گذشته کمترین کاری در بخش پشتوانه سازی، ترمیم 
زیرساخت ها، تجهیز سالن های خالی از وسایل، استاندارد 
سازی و ایجاد همدلی در میان جامعه ژیمناستیک انجام 
نداده و حتی نتوانسته یک سهمیه برای المپیک بگیرد، 
با کدام کارنامه و استدلال خواهان تداوم حضور در راس 
مجموعه ای است که کمتر از دو هفته به پایان مهلت قانونی 

در آن زمان دارد؟
به فرض که توصیه نهاد نظارتی مبنی بر عدم کفایت مدیریتی 
را نادیده بگیریم، پایان دوره چهار ساله را که نمی توان باردیگر 
تمدید کرد، طبق قانون، اساسنامه فدراسیون های ورزشی و 
رای اکثریت اعضای مجمع، روسای فدراسیون های ورزشی 
تنها به مدت چهار سال حکم می گیرند و ادامه حضور 
آنان پس از مهلت قانونی حتی یک روز و یک ساعت یا 
هرگونه دخل و تصرف در امور فدراسیون ها پس از آن تاریخ 
تخلف و مستوجب برخورد قانونی است حتی اگر اساسنامه 
فدراسیون از آماتوری به حرفه ای برگردانده شده باشد و 
رئیس فدراسیون خود را رئیس مجمع بداند، )گفته می شود 
اینچه درگاهی در این رابطه هم از سال ۹۶ دست به کار شده 

و تغییراتی در اساسنامه ایجاد کرده است.( 
بگذریم از اینکه باید پرسید اگر واقعا چنین اتفاقی افتاده 
باشد و دور از چشم مسئولین ورزش اساسنامه فدراسیون از 
آماتوری به حرفه ای تغییر پیدا کرده، چرا در آخرین مجمع 

و قبل از آن معاون وزیر ورزش رییس مجمع بوده است.
به هر حال نوشتن و گفتن در خصوص حواشی و اتفافات 
مدیریت فدراسیون ژیمناستیک طی چهار سال گذشته 
مثنوی هفتاد من کاغذ است که در این مختصر تنها به 
مواردی از آن اشاره شد  در این رابطه قضاوت را بر عهده 

جامعه ورزش و علاقه مندان به این رشته وامی گذاریم.

کارنامه 4 ساله یکه تازی در مدیریت ژیمناستیک؛

حاشیه، کشمکش و حسرت حضور در المپیک

حرف آخر

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

در این میان پرسش اصلی اینجاست مدیری که طی ۴ سال گذشته 
تجهیز  زیرساخت ها،  ترمیم  سازی،  پشتوانه  بخش  در  کمترین کاری 

سالن های خالی از وسایل، استاندارد سازی و ایجاد همدلی در میان جامعه 
ژیمناستیک انجام نداده و حتی نتوانسته یک سهمیه برای المپیک بگیرد، 

با کدام کارنامه و استدلال خواهان تداوم حضور در راس مجموعه ای 
است که کمتر از دو هفته به پایان مهلت قانونی در آن زمان دارد؟


